
 

 

Til Folketinget – Finansudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 512 af 27. marts 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Merete Godvin Jensen 
  

16. april 2019 
J.nr. 2019 - 3517 

 

Finansudvalget 2018-19
FIU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 512 

Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren i forlængelse af svaret på spørgsmål 447 redegøre for, hvornår møderne i 

referencegruppen har været afholdt, og hvem der har deltaget? 

 

Svar 

Erhvervsbeskatningsudvalget blev nedsat i efteråret 2014 og har til dags dato haft føl-

gende medlemmer: 

 

Preben Underbjerg Poulsen (formand), chefrådgiver, Skatteministeriet  

Niels Kleis Frederiksen, chefrådgiver, Skatteministeriet 

Lise Bo Nielsen, kontorchef, Skatteministeriet 

Merete Godvin Jensen, kontorchef, Skatteministeriet (fra 1. maj 2018) 

Jacob Vastrup, kontorchef, Skatteministeriet (indtil 30. juni 2015) 

Martin Madsen, kontorchef, Erhvervsministeriet (indtil 31. marts 2018) 

Katrine Bagge Thorball, kontorchef, Erhvervsministeriet (fra 1. juni 2018) 

Thomas Larsen, kontorchef, Finansministeriet 

Martin Ulrik Jensen, kontorchef, Økonomi- og Indenrigsministeriet (indtil 28. juni 

2015) 

Søren Hasselpflug, kontorchef, Økonomi- og Indenrigsministeriet (fra 28. novem-

ber 2016) 

 

I forbindelse med Erhvervsbeskatningsudvalgets arbejde er der nedsat en reference-

gruppe bestående af uafhængige eksperter på erhvervsbeskatningsområdet. Gruppen be-

står af følgende medlemmer: 

 

Professor, lic.polit. Peter Birch Sørensen, Københavns Universitet  

Professor, lic.polit. Michael Møller, Copenhagen Business School 

Advokat, dr.jur. Niels Winther-Sørensen, partner hos Vistisen Falk Winther 

Professor, cand.merc.aud., ph.d. Inge Langhave Jeppesen, Aarhus Universitet   

 

I denne valgperiode har der været afholdt møder i referencegruppen følgende datoer:  

 

21. september 2015 

20. januar 2016 

29. april 2016 

12. juni 2018 

 

Formålet med møderne har været en fri faglig drøftelse af Erhvervsbeskatningsudvalgets 

analyser, og der er derfor ikke taget referat fra møderne eller noteret, om alle medlemmer 

af udvalget og referencegruppen har deltaget på de enkelte møder.  
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